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DR ZORAN GAJIĆ,
POKRAJINSKI SEKRETAR 
ZA ZDRAVSTVO:

DOM ZDRAVLJA 
DOBIJA VOZILO I 

OPREMU POČETKOM 
2017. GODINE

MINISTAR MLADEN 
ŠARČEvIĆ U APATINU

BAČIĆ POsETIO sPORTsKI 
SAVEZ u SOMBORu

SMOTRA MEhANIZAcIJE 
ZIMsKE slUžBE

TODOROvIĆ  FIGhT NIGhT

• Svakog radnog dana na kanalu 26 (Sat Trakt) 
• 025info vesti od 18h  19h  21h  22h. 
• Vikendom u istim terminima 025info magazin
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UH… PET HILJADARKI

Čini li se malo dobiti pet hiljadarki nakon što su penzije 
smanjene?
Ne, nije malo, potvrđuje većina anketiranih penzionera. 
Jedan je ovaj vanredni, gotovo nebeski dar, iskoristio da 
se ošiša, pa čak i štucuje brkove. Drugi, pak, ostavili su 
ovaj “poklon” za novogodišnje prase. Treći su svoju tugu 
“utopili” u većim količinama alkohola. Četvrti će, kaže, ku-
piti dve table slanine za sušenje.
Ko onda kaže da je pet hiljadarki ništa u odnosu na brojne 
mesece otkada su penzije smanjene?
Evo, jedan moj ispisnik, zato predlaže premijeru, da sva-
ki drugi mesec deli po pet hiljadarki. Čak, kaže, ako je to 
neizvodljivo, neka bar deli, za hilajdu manje, znači pris-
tajemo na četiri hiljadarke.
Eto, šta nam čine hiljadarke. Zaboravimo sve. I čemerni 
penzionerski život, i jeseni, posebno zime, sveopšteg 
nezadovoljstva, kada se za hiljadarku ne mogu kupiti tri 
klade drva.
Ali, ovoga puta, na stranu pesimizam, ‘ajmo mi do novih 
pet hiljadarki. Hiljadarka po hiljadarka i sve ćemo zabo-
raviti. Ko bi se tek onda prisetio da su penzije smanjene za 
nekoliko hiljadarki.

ANONIMUSI

Volim sve anonimuse koji se posebno predano pojavljuju 
sa svojim komentarima na društvenim mrežama. To više 
govori o njima nego o nama.
Zato, braćo, anonimusi, šibajte vi svoje komentare, jer 
nemate m… da stavite svoje ime i prezime. Kada biste to 
učinili, bili bi pravi heroji. Cela varošica bi vas slavila. Ovako 
ste, bez obzira na svu količinu zluradosti, (u kojoj, istina, 
ponekad ima bistrih misli), ostajete samo anonimusi.

POMOĆ IZNEMOGLIM

Iako nismo nordijska zemlja mogli bi da imamo bar malo 

više humanije lice. Eto, jedan moja komšinica, ceo život 
se borila za familiju, i zato ostala bez radnog staža. Sada 
je skoro nepokretna, ali nema pravo na bilo koju vrstu 
novčane pomoći.
Šta reći, osim tuga.

NASILJE JE HIT

Nasilje u porodici zahvaljujući zakonodavcima, i većini 
medija, postalo je pravi hit, čak i u apatinskim kućama, u 
kojima se nikada nije pominjalo. Počeli su da se javljaju 
muškarci i žene koji su i šest decenija u braku, a nikad nije 
bilo nasilništva, sve do danas. Došli ljudi do sebe. Odjed-
nom pune ruke posla za socijalne radnike, tužioce i poli-
cajce. Zovu ljudi, tvrde upućeni, za svaki povišeni ton u 
uobičajenim kućnim prepirkama. Ponekad ipak zovu sa 
razlogom. Mislim nešto, šta je sve u balkanskom men-
talitetu, što nema šansi uprkos zakonodavstvu, što se ne 
može iskoreniti.

ČUVENA POŠTA

O našoj pošti pisalo se pre dve-tri decenije u ondašnjim 
lokalnim novinama. Isti članak mogao bi da se prepiše 
i danas. Jer, naša pošta je po svemu osebujna. Redovi 
su i dalje nepregledni, i kao po pravilu, radi samo jedan 
šalter. U odnosu na pre tri decenije, sada je načinjen još 
jedan korak, ali unazad: uklonjene su i one dve stolice i 
sto. Valjda da invalidna lica ne bi ometala red i disciplinu u 
poštanskom prostoru, a i da bi se čeličili čekajući u redu. A 
možda i da bi masa ispunjavala razne formulare i adresir-
ala pisma, u svojoj kući, a ne tamo na nekom poštanskom 
stoliću.
Jedan mi prijatelj reče da ga naša pošta podseća na 
vestern filmove. Kaubojska je naša pošta, nema šta.

    

IZ MOG UGlA:  Uh…PET hIlJADARKI, 
ANONIMUsI, ČUvENA POŠTA
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Autor: Rajko Bošković 

U Apatinu je boravio dr Zoran Gojković pokrajinski sekre-
tar za zdravstvo. Prilikom posete Domu zdravlja, Branka 
Bajić, vd direktora Doma zdravlja zajedno sa Milanom 
Škrbićem predsednikom SO Apatin, i Dubravkom Korać 
zamenikom predsednika opštine upoznala je goste sa 
problematikom u radu ove zdravstvene ustanove kao i 
planovima za poboljšanje efikasnosti rada i stvaranja što 
kvalitetnije usluge pacijentima.

Pokrajinski sekretar je za 025info najavio značajna ulagan-
ja pokrajine u apatinsko zdravstvo i napomenuo da sledi 
drugi krug racionalizacije u medicinskim ustanovama pri 
čemu će se ići na smanjenje broja nemedicinskih radnika.

“Opština Apatin ima 28000 stanovnika i Dom zdravlja u 
koji godinama nisu ulagana praktično nikakva sredstva. 
Pored toga, opština ima i četiri zdravstvene ustanove u 
selima. U obilasku svih tih lokacija došao sam do jed-
nog poražavajućeg saznanja. Naime u razgovoru sa 
svojim sagovornicima saznao sam da nijedan direktor 
Doma zdravlja u prethodnih 20 godina nije posećivao 
ove ustanove u selima apatinske opštine. To samo gov-
ori u prilog tome kako su se prethodne administracije 
odnosile prema nečemu što je najsvetije a to je zdravlje 
stanovnika.” - saopštio je dr Gojković

 i istakjao da su dogovorene smernice na koji način će 
pokrajinska Vlada i pokrajinski sekretarijat za zdravstvo 

Domu zdravlja u Apatinu novo sanitetsko 
vozilo i medicinska oprema već početkom 

2017. godine

pomoći opštini Apatin i Domu zdravlja u Apatinu.

“U Apatinu sam video vredno, radno i ambiciozno 
novo rukovodstvo sa željom da podigne nivo zdravst-
vene zaštite, da se reše finansijski problemi a red je da 
se građanima opštine Apatin kaže da je apotekarska 
ustanova zajedno sa Domom zdravlja dužna oko 60 mil-
iona dinara. Takođe, tu su i kadrovski problemi, problemi 
su i neadekvatni toaleti, međutim prisutna je spremnost 
da se sve ove poteškoće reše u što kraćem vremenskom 
periodu.” - kaže Gojković.

Pokrajinski sekretar za zdravstvo je dodao i da se ulazi u 
ozbiljnu rekonstrukciju zdravstvene jedinice u Kupusini, 
gde je zgrada ambulante u katastrofalnom stanju, a za 
ovaj projekat će se obezbediti oko 2 miliona dinara.
Branka Bajić vd direktor Doma zdravlja je u radnom delu 
sastanka istakla kao prioritet nabavku saniteta i ugradnju 
lifta u Domu zdravlja, a tokom razgovora je navela sve do 
sada sprovedene aktivnosti pri čemu je akcenat stavljen 
na fokusiranje poboljšanja rada i uslova u zdravstvenim 
ustanovama u selima apatinske opštine.
“Zahvalni smo dr Gojkoviću na poseti, obišao je zajedno 
sa nama sva odeljenja u Domu Zdravlja i porazgovarao sa 
zaposlenima. Takođe, pokrajinskom sekretaru smo pred-
stavili tekuće probleme Doma zdravlja. On je obećao da 
će Dom zdravlja u Apatinu već početkom naredne go-
dine dobiti novo sanitetsko vozilo kao i prateću opremu 
koja je neophodna za funkcionisanje službi, poput EKG 
i ultrazvučnih aparata, a očekujemo i da veoma brzo 
uđemo u veoma ozbiljne procese u vidu digitalizacije ma-
mografa i rendgena. Moram da napomenem i da je velika 
stvar ne samo za Sombor već i za ceo Zapadnobački ok-
rug dobijanje angio sale u bolnici dr Radivoj Simonović.” 
- rekla je Branka Bajić.
Tokom ove radne posete predsednik apatinske opštine 
Radivoj Sekulić je priredio prijem za predstavnike pokra-
jinskog sekretarijata za zdravstvo i upoznao ih o situaciji u 
našoj opštini, a radni dan u našem gradu dr Zoran Gojković 
sa saranicima završio je posetom banji Junaković.

01.12.2016.
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MINIsTAR MlADEN ŠARČEvIĆ POsETIO APATIN
PODRŠKA ZA OTVARANJE ODELJENJA 

PROGRAMERSKOG SMERA u GIMNAZIJI

Autor: Rajko Bošković  

U okviru radne posete Zapadnobačkom okrugu ministar 
prosvete, nauke i tehnološkog razvoja, Mladen Šarčević 
se u Somboru sastao sa direktorima predškolskih ustano-
va, osnovih i srednjih škola okruga. Na ovom sastanku, 
između ostalog, govorilo se o razvoju visokog obra-
zovanja na našem području, kao i uvođenju informacionih 
tehnologija u škole kao i druge teme usmerene I cilju raz-
voja školstva na ovom području. 
“Zakazani su sastanci četiri reprezentativna sindikata sa 
predstavnicima Ministarstva, i tom prilikom  će se saznati 
šta je ono sa čime su prosvetari nezadovoljni.” -  rekao 
je ministar Šarčević u vezi sa najavom štrajka prosvetnih 
radnika. On je istakao kako smatra da je ključno pitanje 
kakva će biti politika plata ubuduće i da su sva druga pi-
tanja, po njemu, manje značajna. 

Nakon što je obišao Osnovnu školu Bratstvo i jedinstvo u 
Somboru, ministar Mladen Šarčević se uputio u obilazak 
apatinskih srednjih škola, gimnazije Nikola Tesla, Sred-
nje građevinske i drvoprerađivačke stručne škole, kao i 
Tehničke škole sa domom učenika. Domaćini su mu bili 
Radivoj Sekulić, predsednik opštine Apatin, Dubravka 
Korać, zamenik predsednika opštine i direktori apatinskih 
srednjih škola sa svojim saradnicima. Prilikom obilaska sve 
tri srednjoškolske ustanove direktori su ministra upoznali 
sa radom škola, ali i problemima na koje nailaze u radu. 
Jedna od centralnih tema razgovora je bila ideja da se u 
gimnaziji otvori još jedno odelenje programerskog smera.
“Želimo da napravimo program koji omogućuje da 
učenici koji nakon četiri godine završe ovaj smer mogu 
samostalno da se bave poslovima u oblasti programi-
ranja, a koji su trenutno dobro plaćeni i lako se dolazi do 
posla.” - istakla je Dubravka Korać zamenik predsednika 
opštine Apatin. 

Po njenim rečima ministar Šarčević je potvrdio da je Mini-
starstvo generalno zainteresovano za ovu ideju, a na školi 
i lokalnoj samoupravi je da se obavi istraživanje i Mini-
starstvu dostavi kvalitetan projekat ove ideje. 
“To istraživanje ćemo raditi u saradnji sa Privrednom ko-
morom, IT klasterom Vojvodine i Nacionalnom službom 
zapošljavanja.” - rekla je Dubravka Korać.

01.12.2016.

Autor: Miodrag Baćanov

U okviru projekta Prvi korak ka preduzetničkom duhu koji 
realizuje Srednja građevinska i drvoprerađivačka stručna 
škola Apatin u partnerstvu sa Centrom za kulturu i obra-
zovanje Sonta, održan je prvi trening o preduzetništvu za 
srednjoškolce. 
Tokom dva dana mladi su edukovani kroz metode ne-
formalnog obrazovanja o tome kako da svoje ideje pret-
vore u projekat i pronađu sredstva za njihovu realizaciju. 
Srednjoškolce su edukovali sertifikovani treneri sa iskust-
vom u implementaciji projekata i članovi Centra za kul-
turu i obrazovanje Sonta - Slađana Vlatković i Nikola 
Dobrijević. 
Ovaj projekat finansijski potpomaže Pokrajinski sekretari-
jat za obrazovanje, propise, upravu i nacionalne manjine 
- nacionalne zajednice.

MLADI I PREDuZETNIŠTVO
prvi korak ka preduzetničkom duhu
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POLITIKA

Na devetoj sednici Skupštine opštine Apatin prisustvovalo je uku-
pno 27 odbornika, a donet je veliki broj odluka.
Nakon usvajanje Zapisnika sa prethodne 8. sednice Skupštine 
opštine Apatin, pred odbornicima se našao Predlog Odluke o raspi-
sivanju referenduma u Romskom naselju na teritoriji opštine Apatin. 
Diskusija o ovoj tački trajala je dugo. Opozocija, tačnije odbornička 
grupa Socijalističke partije Srbije bila je protiv, dok je vladajuća 
većina okupljena oko Srpske napredne stranke istakla stav da 
“Romi u narednim godinama treba da odlučuju sami o sebi”.
Dubravka Korać, zamenica predsednika opštine Apatin pren-
ela je stav lokalne samouprave prema kojem je stanovnicima 
Romskog naselja omogućeno da samostalno odlučuju o svojoj 
budućnosti, za šta nije bilo sluha u prethodnom periodu.
“Na ovaj način dajemo pravo tim ljudima da odluče šta žele. 
Možda bi Romi hteli da imaju svoju školu, ambulantu sa izabra-
nim lekarom, kanalizaciju, itd. Davanje prava građanima koji žive 
na jednoj teritoriji grada da sami odlučuju o svojim potrebama i 
prioritetima direktno će uticati na poboljšanje uslova njihovog 
života.” - istakla je Koraćeva.
Na opasku opozicije da “nam nije potrebna Mesna zajednica u 
Romskom naselju”, zamenica predsednika opštine je rekla da 
je se u tome ogleda razlika između prethodne i sadašnje vlasti.
“Ovde nije reč o tome šta je meni potrebno ili šta je vama 
potrebno. Meni možda nije potrebna Mesna zajednica Rom-
sko naselje, ali sam uverena da je itekako potrebna ljudima 
koji tamo žive.” - replicirala je Dubravka Korać, bivšem zaminiku 
predsednika opštine iz redova SPS-a Miodragu Bakiću.
Pored ove odluke, u takođe dugoj raspravi, odbornici su usvojili 
predlog Odluke o budžetu opštine Apatin za 2016. godinu. 
Izvestilac o ovoj tački Slavoljub Štrbo istakao je da je rebalans 
neophodan radi uravnoteženja budžeta zbog manjih prihoda od 
planiranih.
U aktivnoj diskusiji između vlasti i opozicije izdvajamo izjavu 
Jevte Milojevića, zamenika predsednika opštine zaduženog za 
investicije koji je istakao da je u prvoj polovini godine potrošeno 
oko 800 miliona dinara iz budžeta. 
“Novoj vlasti je tako ostalo 150 miliona dinara za drugu po-
lovinu godine jer je projektovani budžet za ovu godinu oko 
950 miliona dinara, pa su uštede bile neminovne.” - rekao je 
Milojević.

Odbornici su nakon toga usvojili Odluku o izmeni i dopuni Od-
luke o promeni osnivačkog akta Javnog komunalnog preduzeća 
opštine Apatin i Odluku o dopunama Odluke o regresiranju 
troškova prevoza učenika i studenata sa područja opštine Apatin.

ODRžANA 9. sEDNICA sO APATIN,
 ROMI ODlUČUJU O MEsNOJ ZAJEDNICI

01.12.2016.

Pravo na regres troškova ubuduće će imati učenici koji su 
smešteni u internatima i njima će biti regresirani troškovi prevoza 
vikendom u visini cene autobuske karte u oba pravca. Novom 
odlukom će biti omogućeno i podnošenje zahteva za regres 
troškova koji nije podnet u propisanom roku, s tim što podnosilac 
zahteva ovo pravo ostvaruje tek od prvog narednog meseca od 
dana podnošenja zahteva.

Doneta je odluka o uslovima za utvrđivanje prava na regres 
troškova užine učenicima osnovnih škola sa područja opštine 
Apatin, odluka o pokriću troškova boravka dece u predškolskoj 
ustanovi Pčelica u Apatinu i odluka o regresiranju troškova 
smeštaja učenika.
Nakon petnaestominutne pauze odbornici su relativno brzo i bez 
rasprave po tačkama dnevnog reda dali saglasnost o Statutima 
mesnih zajednica Apatin, Prigrevica, Sonta, Kupusina i Svilojevo. 
Doneta je odluka o razrešenju i imenovanju Komisije za rodnu 
ravnopravnost, Komisije za davanje naziva i preimenovanje ulica 
i trgova u opštini Apatin. Potom su usvojeni predlozi o razrešenju 
i imenovanju člana Školskog odbora u Osnovnoj školi Mladost u 
Prigrevici i Osnovnoj školi Ivan Goran Kovačić u Sonti.
Odbornici su usvojili i Rešenje o izmeni rešenja o osnivanju Sa-
veta za zdravlje opštine Apatin, Rešenje o imenovanju predsed-
nika i člana Komisije za predstavke i žalbe a na kraju sednice 
Skupština je dala saglasnost Košarkaškom klubu Apatin na 
upotrebu imena Apatin u nazivu kluba.

Na 11. po redu održanoj sednici Veća, utvrđeno je da će cene 
kvadratnog metra u trećoj zoni kod građevinskog zemljišta 
i građevinskog zemljišta koje se koristi kao poljoprivredno  
zemljište i u drugoj zoni kada su u pitanju garaže i garažna 
zemljišta biti umanjenje.  Izvršena je preraspodela postojećih 
zaposlenih iz odeljenja za opštu upravu u odeljenje za urban-
izam i odeljenje za inspekcijske poslove u cilju efikasnijeg obav-
ljanja posla. Data je saglasnost vlasnicima preduzeća “Lum-
ber line” Juri Zupčaninu i Jasminu Mahiču da izvrše plaćanje 
duga od 2.900.000 dinara u šest rata, za kupljeno građevinsko 
zemljište u urbanističkom Bloku 61. Usvojen je Predlog rešenja 
o imenovanju komisije za dodelu jednokratnih novčanih pomoći, 
kao i sporazum da se “Instel inženjering d.o.o. Novi Sad” odre-
kne zatezne kamate i dela redovne kamate pa bi ukupan du 
opštineg, koji datira iz ranijeg perioda,  bio 3.800.000 dinara i bio 
plaćen u šest mesečnih rata.

Opštinsko veće održalo 11. sednicu
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NENAD IvANIŠEvIĆ NA OTvARANJU 
NOVIh PROSTORIJA OO SDPS APATIN

Suština politike je da svi zajedno 
pomognemo ljudima  da bolje žive

Autor: Jelena Kosanović

Apatinski Opštinski odbor Socijaldemokratske partije 
Srbije (SDPS) svečano je otvorio nove prostorije stran-
ke  u ulici Duška Trifunovića 7. Tom prilikom ugostili su 
državnog sekretara Ministarstva za rad, zapošljavanje, 
boračka i socijalna pitanja dr Nenada Ivaniševića, koji je 
predsednik Pokrajinskog odbora SDPS-a. 
On je istakao da je ponosan na saradnju unutar koalicije na 
svim nivoima vlasti, te da je ista situacija i u našoj opštini. 
Zadovoljan saradnjom, dodao je da će se truditi da budu 
što vidljiviji i što važniji deo koalicije:

-Na život u Apatinu neće uticati to što je Donald 
Tramp izabran za predsednika Amerike. Suština je da se 
bavimo lokalnom politikom i da svi zajedno pomognemo 
ljudima koji ovde žive. Apatin ima veoma važne resurse, 
kao što su lučki saobraćaj i transport, koji će se razvijati, 
zahvaljujući republičkoj i pokrajinskoj vladi.
Ivanišević je dodao da je potrebno voditi računa o ranjivim 
grupama društva, kao što su Romi, stara lica, osobe sa in-
validitetom, žrtve nasilja. Najavljeno je i da će Dom zdrav-
lja dobiti sanitet, a Dom za stare i penzionere 20 miliona 
dinara od Kancelarije za javna ulaganja. Iskoristio je priliku 
i da stanovnicima Apatina čestita predstojeće praznike.

Skupu su prisustvovali i dvojica pomoćnika u Pokrajins-
kom sekretarijatu za energetiku, Slavoljub Arsenijević i 
Vladimir Prebiračević, zatim pomoćnik pokrajinskog sek-
retara za sport i omladinu, Dragan Milić, velik broj članova 
SDPS, kao i mnogi predstavnici drugih političkih partija iz 
Apatina. Svečanu ceremoniju otvorila je Slađana Živkov, 
predsednik OO SDPS Apatin, koja je istakla kako je upra-
vo dr Nenad Ivanišević, svojim zalaganjem, doprineo da 
značajna sredstva dođu u našu opštinu. Posebnu pažnju 
skrenula je na nasilje u porodici i nasilje nad ženama.  Po-
slata je poruka da nije sramota biti žrtva, nego nasilnik.  

U Sokolskom domu u Somboru, održan je radni sastanak 
predstavnika Sportskog saveza grada Sombora sa no-
voizabranim Generalnim sekretarom Sportskog saveza 
opštine Apatin, Slobodanom Bačićem.
Tema sastanka je bila dosadašnja i buduća saradnja dva 
Sportska saveza. Konstatovano je da dosadašnja sarad-
nja nije bila zadovoljavajuća i da postoje obostrane želje 
da se ona unapredi i proširi na svim nivoima, počev od 
školskog, rekreativnog i vrhunskog sporta i svih drugih 
vidova fizičke aktivnosti koje se nalaze u programima 
dva saveza. Sportski savez grada Sombora na sastanku 
su predstavljali, Imre Oto, sekretar saveza, Aleksandar 
Knežević, stručni saradnik i Velimir Šargić, instruktor FSS 
Srbije.

01.12.2016.

POSETA GENERALNOG SEKRETARA 
SPORTSKOG SAVEZA APATINA 

slOBODANA BAČIĆA 
SPORTSKOM SAVEZu 

GRADA SOMBORA



du sa zakonom. Ova tema je pored brojnih građana priv-
ukla i predstavnike svih ustanova u Apatinu koje se bave 
ovom problematikom. 
O iskustvima iz struke i načinu na koji se bore protiv nasilja 
nad ženama, govorila je rukovodilac Sigurne kuće u Som-
boru Tamara Savović. U radu tribine je aktivno učešće 
uzeo stručni tim Centra za socijalni rad, psiholozi  Milka 
Basta, Duško Bursać, pravnica Mirjana Počuča i direk-
tor Centra Vladimir Vukosav. Na ovaj način je obeležen i 
početak svetske akcije 16 dana ženskog aktivizma, tokom 
koje će biti održano niz aktivnosti u čijem središtu će biti 
teme vezane za žene i njihova uloga u društvu. 

str. 7

www.025info.rs

Autor: Miodrag Baćanov

U apatinskom Centru za socijalni rad u toku je akcija Post-
anite hranitelj . Uz podršku resornog ministarstva cilj 
akcije je podsticanje građana i porodica da se uključe u 
aktivnosti zbrinjavanja dece bez roditeljskog staranja. Tim 
povodom je održana konferencija za medije na kojoj su 
govorili Milka Basta psiholog, Dunja Vukašinović peda-
gog i Vladimir Vukosav direktor Centra za socijalni rad. 

Tokom njihovog izlaganja upućen je poziv porodica-
ma, bračnim odnosno vanbračnim partnerima ili sam-
cima koji žele i mogu da napuštenoj deci pruže sigurn-
ost porodičnog doma. Prijavljivanje zainteresovanih će se 
obavljati do kraja godine, a tokom januara naredne godine 
održaće se obuka nakon koje budući hranitelji dobijaju li-
cencu za ovu humanu delatnost. Državne institucije će 
pružiti punu podršku ovoj akciji pa će hranitelji dobijati re-
dovna mesečna primanja za izdržavanje deteta, kao i na-
knadu za hraniteljski rad. Kako je rečeno taj ukupan iznos 
je na mesečnom nivou preko 30.000 dinara, i uskladjivaće 
se svakog meseca, a nezaposlenima će u tom periodu 
teći i penzijski staž. To su elementi podrške odabranim 
hraniteljima, ali će pre svega prednost imati porodice koje 
pružaju sve potrebne uslove za život i odrastanje. 
Na konferenciji se moglo saznati da je trenutno u apa-
tinskoj opštini oko 30 dece bez roditeljskog staranja koji 
su u hraniteljskim porodicama. Sve bliže informacije za 
uključivanje u veliku “porodicu” hranitelja se mogu dobiti 
u apatinskom Centru za socijalni rad.

Autor: Miodrag Baćanov

Vojvođansko društvo za železnicu je u Novom Sadu pred-
stavilo projekat pod nazivom Studija opravdanosti za pret-
varanje napuštene pruge Sonta-Apatin-Sombor-Bački 
Breg u turističko muzejsku prugu specijalnog rezervata 
prirode Gornje Podunavlje.  Direktor Regionalne razvojne 
agencije Bačka, Nemanja Starović je ovaj projekat upore-
dio sa čuvenom Šarganskom osmicom, koja je samo ove 
godine prevezla 82.000 turista i zaradila preko 400.000 
evra.  Uz tu prugu, u turističku ponudu ovog dela Vojvo-
dine bi se uključila i biciklistička trasa Eurovelo 6. Turisti 
će u ponudi železnice moći da biraju parnu lokomotivu, 
šinobuse ili oldtajmere. Za pomenuti projekat Društvo ima 
podršku studenata FTN-a i PMF-a kao i pokrajinske vlasti.

01.12.2016.

AKcIJA cENTRA ZA SOcIJALNI RAD 
“POSTANITE hRANITELJ”

uSPELA TRIBINA
 cENTRA ZA SOcIJALNI RAD 

„sTOP NAsIlJU NAD žENAMA”

Autor: Miodrag Baćanov

Povodom obeležavanja Svetskog dana borbe protiv nasil-
ja nad ženama u Narodnoj biblioteci Miodrag Borisavljević 
je održana tribina u organizaciji Centra za socijalni rad iz 
Apatina. Tribina je pored borbe protiv nasilja nad ženama 
bila posvećena i izmeni Zakona o sprečavanju nasilja u 
porodici i izmenama Krivičnog zakonika po kojem bi bile 
uvedene nove hitne mere, poput udaljavanje nasilnika iz 
porodice i zabrane prilaska žrtvi, a takođe i disciplinska 
odgovornost za službenike koji ne budu postupali u skla-

AKTUELNOSTI

ŠANSA ZA NAPuŠTENu PRuGu 
 Šargan na bački način



Autor: Miodrag Baćanov

U organizaciji opštine Apatin i Saveza računovođa i 
revizora Srbije, u velikoj sali Skupštine opštine Ap-
atin, održan je besplatan jednodnevni seminar za 
imenovana, postavljena i zaposlena lica u organima 
lokalne vlasti, ustanovama i javnim preduzećima. 
Teme seminara bile su aktuelnosti u propisima ko-
risnika javnih sredstava, puna primena Zakona o ja-
vnim preduzećima, početak primene novog Zakona 
o Registru, kao i pripreme za sastavljanje finansijskih 
izveštaja kod korisnika javnih sredstava. Predavači 
su bili Dejan Mladenović, samostalni savetnik I  
Zoran Kilibarda, viši savetnik i pomoćnik urednika 
priručnika Računovodstvena praksa za javni sektor.

„Ovo je period kad se donose budžeti Republike 
Srbije, pa je to prilika da pomognemo kolegama i 
koleginicama iz javnog sektora i otklonimo neke 
njihove nedoumice. Predstoji popis imovine i pri-
prema finansijskih izveštaja što su u ovom trenutku 
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u ORGANIZAcIJI LOKALNE SAMOuPRAVE 
SEMINAR ZA ZAPOSLENE
 U DRžAvNIM ORGANIMA

najaktuelnije teme, ali bilo je reči na ovom save
tovanju i o platama, kao i maksimalnom broju zapo-
slenih.” - rekao je za 025info Zoran Kilibarda.

01.12.2016.
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Autor: Rajko Bošković

Javno komunalnom preduzeće “Naš Dom” spremno je za 
zimu, zaključak je održane smotre mehanizacije Zimske 
službe. Predstavljena je oprema kojom se raspolaže, a za-
posleni koji će raditi na ovim poslovima obavili su lekarske 
preglede. 
Direktorka JKP “Naš Dom” Sanja Bačić saopštila je da je 
Zimska služba u potpunosti spremna za rad i da će pra-
vovremeno reagovati kako bi saobraćaj nesmetano funk-
cionisao u ovoj sezoni.

-Zimska služba je aktivna od 15.11. do 15.03.  na 
održavanju puteva. Biće angažovano 15 radnika, koji već 
imaju iskustva u ovom radu, a obezbeđeno je i  260 tona 
putne soli. Inspekcija je zadovoljna prikazanim, kao i pred-
stavnici policije – rekla je Bačić. 

JKP “NAŠ DOM”: 
APATIN sPREMNO DOČEKUJE ZIMsKI PERIOD

Rukovodilac  Zimske službe JKP “Naš dom” Mile Glumac 
dodao je da ta zimska služba na teritoriji opštine održava 
ukupno 80  kilometara saobraćajnica. Očekuje se da će 
sve proteći bez problema, jer ovo preduzeće poseduje 
zavidnu opremu, čiji se remont obavlja redovno.

-Raspolažemo sa tri teretna vozila sa posipačem soli i 
ralicom, jednim teretnim vozilom sa ralicom, građevinskom 
mašinom sa utovarnom kašikom, na koju takođe može da 
se postavi ralica,  traktorom sa ralicom za čišćenje uskih 
ulica i nepristupačnih delova grada, malim traktorom sa 
ralicom za pešačke staze, parkinge i malom  čistilicom, 
frezom, za staze u groblju – objasnio je Glumac.
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Autor: : Miodrag Baćanov

Ljubitelji kulture u Apatinu su proteklog petka ima-
li priliku da prisustvuju nesvakidašnjem kulturn-
om dogadjaju. Članovi recitatorske družine Među 
nama su u apatinskoj narodnoj biblioteci Miodrag 
Borisavljević priredili veče lepih reči i tonova a njiho-
vo izvođenje je među prisutnom publikom izazvalo 
pravu plimu pozitivnih emocija.

 Uz dobro poznate pesme Miroslava Antića, Duška 
Trifunovića, Desanke Maksimović, Miloša Crn-
janskog, Vesne Parun ali i apatinskih autora ovi 
mladi umetnici su uspeli da od jedne književne 
večeri naprave pravi spektakl umetnosti za šta su 
nagrađivani čestim aplauzima prisutne publike. 

Uz gitarsku pratnju Apatinca Milana Ćosića koji je 
predstavio i svoje autorske kompozicije, poznate 
tekstove su maestralno izveli Jovana Krstić i Nikola 
Rausavljević, a neretko i publika je sa izvođačima 
govorila poznate stihove. 

Recitatorsku družinu Među nama čine studenti 
književnosti sa Filozofskog fakulteta u Novom Sadu, 
koji na sebi svojstven način, izvode pesme stranih i 
domaćih autora. 

Najavljujući na svom fejsbuk profilu nastup u Apatinu 
oni su napisali:  

U hramu knjige vraćamo veru u poeziju. I ne 
samo veru u poeziju. Publika je poželela da se oni 
što pre vrate i prirede im još jedno prijatno veče is-
punjeno lepim stihovima i muzičkim tonovima. 

Na osnovu člana 12. Odluke o izdavanju u zakup poslovnih 
prostorija na kojima je nosilac prava korišćenja opština Apatin 
(»Službeni list opštine Apatin«, broj 9/05,6/06,13/08), Komisija za 
izdavanje u zakup poslovnih prostorija raspisuje

O G L A S
O IZDAVANJU U ZAKUP  POSLOVNIH  PROSTORA 

na period od 5 godina 
PUTEM JAVNE LICITACIJE

Poslovni prostor koji se nalazi u  Apatinu, na Trgu Nikole 
Tesle br. 11, u stambeno-poslovnoj zgradi »Blok 3«, površine 71 
m², na kat parceli 2299/1 k.o. Apatin.

Početni iznos za sticanje prava na zakup iznosi 10.053,60 din. 
Mesečna zakupnina poslovne prostorije utvrđena je rešenjem 

SO Apatin i iznosi 10.053,60 din. sa PDV-om i usklađuje se jedan-
put godišnje u skladu sa rastom cena na malo, prema podacima 
Republičkog Zavoda za statistiku. 

•Pravo učešća na javnom nadmetanju imaju sva fizička i 
pravna lica koja su izmirila sve obaveze prema JP »Direkciji za 
izgradnju» Apatin zaključno sa danom 8.12.2016. godine. 
Svaki učesnik javnog nadmetanja obavezan je da:

•Priloži potvrdu o svim izmirenim obavezama prema JP »Di-
rekciji za izgradnju » Apatin zaključno sa danom 8.12.2016. go-
dine ( Potvrdu izdaje Služba računovodstva Direkcije).

•Podnese pismenu prijavu na oglas sa naznakom za koji po-
slovni prostor se prijavljuje.

•Deponuje na račun Direkcije 100.000,00 dinara ( rč. 840-
952804-15  sa naznakom »za javno nadmetanje za poslovni 
prostor« ), ili dostavi bankarsku garanciju u visini od 100.000,00 
dinara, koje će se naplatiti u korist JP »Direkcija za izgradnju« 
Apatin, ukoliko najpovoljniji učesnik u javnom nadmetanju od-
bije da potpiše ugovor sa Direkcijom u roku od 15 dana od dana 
dostave odluke o dodeli poslovne prostorije u zakup.

•U periodu od godinu dana od dana zaključenja ugovora o 
zakupu poslovnog prostora izvrši ulaganje u izgradnju zimsko-
letnje bašte po idejnom rešenju koje je odobreno od strane 
zakupodavca, s tim da će se ovi troškovi kompenzovati sa 
troškovima zakupnine.

•Deponuje na račun Direkcije 30.160,00 dinara ( rč. 840-
952804-15 -sa naznakom »za javno nadmetanje za poslovni 
prostor«, koji će se vratiti zakupcu po isteku zakupa poslovnog 
prostora. Depozit se neće vratiti zakupcu ukoliko ne izmiri svoje 
obaveze na ime zakupa .

•Pre zaključenja ugovora uplati na račun Direkcije ponuđeni 
iznos na ime sticanja prava na zakup.

Prijavu, odnosno pismenu ponudu sa bankarskom garanci-
jom ili dokazom o deponovanim sredstvima, učesnik je dužan da 
dostavi na adresu:
JP »Direkcija za izgradnju« Apatin, ulica Srpskih vladaera 10,
najkasnije do 14,00 h dana 10.12.2016. godine.
Javno nadmetanje za navedene poslovne prostore sprovešće se 
dana 13.12.2016. godine, sa početkom u 12,00 časova u velikoj sali 
JP »Direkcija za izgradnju« Apatin.
Predstavnici pravnih lica dužni su da prilože punomoć za zastu-
panje, a fizičko lice svoj identitet dokazuju ličnom kartom.
Oglas je istaknut na oglasnoj tabli Mesne zajednice Apatin, 
opštine Apatin i JP »Direkcija za izgradnju« Apatin.
Za sve informacije obratite se na telefon broj 772-033 ili lično u 
JP »Direkcija za izgradnju« Apatin, Srpskih vladara broj 10. 
                                         
                                                                      K  o  m  i  s  i  j  a 
                                                                      Drča Veselin

Javno preduzeće za gradjevinsko
zemljište, izgradnju i puteve 
»Direkcija za izgradnju« Apatin
Srpskih vladara broj 10 
Broj: 1601/2016
Dana: 22.11.2016. godine 
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U sklopu svojih redovnih aktivnosti apatinska sekcija 
Društva za borbu protiv raka je održala promociju knjige 
višegradskog pesnika Save Škobića. U sali Narodne 
biblioteke Miodrag Borisavljević o pesnikovom liku i 
književnom delu je govorila učiteljica Jovanka Stepanović.  
Stihove posvećene svim generacijama su nadahnuto 
govorili mladi recitatori iz dramske grupe koja je i dobila 
ime po ovom piscu. Prisutni gledaoci u sali su se pridružili 
učesnicima programa promocije u lepim željama za dobro 
zdravlja piscu i pesniku, borcu za srećno detinjstvo dece i 
njihov život ispunjen radošću. Savo se dva puta izborio i sa 
teškom malignom bolešću ali uprkos svim nedaćama nije 
prestajao da piše, i upravo promoviše svoju desetu knjigu, 
zbirku pesama Pod stare dane.

Prva skulptura Kišobran-papagaj-stalak-prostor autora 
Božidara Babića, vajara iz Beograda na pločniku je iza 
zelene površine ispred galerije Meander. Ova skulptura 
bila je postavljena u dvorištu Gimnazije i demontirana je 
za potrebe izložbe Savremena skulptura u Apatinu-Sim-
pozijum skulpture Meander-Istorijska činjenica i brend 
grada na sajmu umetnosti Art ekspo u Novom Sadu od 
12. do18. aprila 2016. godine. 
Skulptura Bezimeni hijeroglif, autora Ivana Jeremića, va-
jara iz Beograda nalazi se na zelenoj površini, ugao, ulica 
Duška Trifunovića i Miloša Oblića. Skulptura je realizovana 
na Simpozijumu skulpture Meander.

www.025info.rs
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PROMOCIJA KNJIGA sAvE ŠKOBIĆA 
- lepim stihom protiv bolesti

u cENTRu GRADA 
Postavljene tri nove skulpture

Skulptura Kružni tok, autora Jovane Momčilović, vajarke 
iz Apatina, na zelenoj je površini ispred prodavnice Bo-
rovo. Ova skulptura napravljena od lanaca i zupčanika 
različitih dimenzija i odlično se uklapa iza već postavljene 
skulpture skulpture Korak autora Bojana Grujića iz Ljubo-
vije, koja je takođe izvedena od istog materijala

Kad je pre desetak godina ostala bez posla, Apatinka Lidija 
Kovačević nije dugo razmišljala kojim putem dalje kroz život.  
Odlučila je da se uortači s prirodom, i dalji put sebe i svoje 
porodice podredi prirodnim zakonima. Na ruku joj je išao i 
podatak da roditelji njenog supruga, otac Ilija i majka Mila 
već decenijama imaju “sklopljen savez” s tom istom-priro-
dom.  Lidija odlučila, i nije se prevarila.
U samom startu se okrenula tikvama od kojih je napravila 
umetnost. Od semena do gotovog ploda sve te tikve su 
pažljivo negovane, kasnije brane i sušene, a zatim pret-
varane u prelepe vaze na kojima je pečat “umetničke crte” 
Lidije Kovačević sa raznim motivima iz života i prirode.
“Napravila sam do sada preko 100 takvih vaza koje se danas 
nalaze širom bivše velike države, u inostranstvu pa i preko 
okeana. Ljudi su prepoznali moj trud, pa sve češće kupuju 
ove radove kao prigodan poklon,mada sam dosta i sama 
poklonila”. - ističe Lidija. 
Ona pravi predivne slike na tikvama, ali i na platnu. Motivi 
ravnice i (naravno) tikvi prisutni su na svim slikama koje je do 
sada predstavila na nekoliko izložbi od Apatina, preko Novog 
Sada i Bačke Palanke sve do Bijeljine. Njihov dom ukrašavaju 
te slike, ali i ručni radovi prisutni na svakom koraku.
“Kad se već živi u skladu s prirodom, trudim se da sakupim 
i što više starih recepata kako bi se od zaborava sačuvali 
jela i slatkiši koji su u ovo vreme brzog života skoro zabo-
ravljeni”. - kaže Lidija koja je na delu i predstavila jedan 
od tih slatkiša - kuglof napravljen u originalnoj starinskoj 
modli od pečene terakote.  
Stari recepti su zakon. Kolač je predivnog egzotičnog 
ukusa, u šta se uverila i naša ekipa. U domu Kovačevića 
sve odiše životom u skladu s prirodom, od prelepe cvetne 
bašte koju Ilija neguje sa velikom ljubavlju, do zasada kivi-
ja koji tokom letnjih vrućina pravi prijatan hlad u dvorištu. 
U dva plastenika gaje oni i preko 400 vrsta cveća, i predi-
vni ružičnjak sa oko 250 zasada ruža od kojih se između 
ostalog pravi i skoro zaboravljeno slatko. Sade oni i seme 
Tamarila i Fortunele dobijeno iz Australije koji i ovde, u nji-
hovoj bašti donose plodove slične malom paradajzu. 
Posebno mesto u životu Kovačevića ima i jedna prava 
Amerikanka. Retka u svetu vrsta egzotične mačke nastale 
ukrštanjem divlje norveške i persijske mačke iz države 
Mejn i gde je znaju kao mačka-pas. Kako je dospela u 
Apatin, to je tema za neku drugu priču, ali se zna da u 
Evropi sem nje postoje još samo dve njene sestre u Boru 
i Hamburgu. 

Autor: : Miodrag Baćanov

UMETNIČKA CRTA lIDIJE KOvAČEvIĆ, 

život u skladu s prirodom



Autor: Miodrag Baćanov

Autor: Rajko Bošković

Ono čemu su se ljubitelji fudbala u Prigrevici, ali i celoj 
apatinskoj opštini na početku sezone potajno nadali, sada 
deluje sasvim realno. Nakon istorijskog uspeha i plasmana 
u Srpsku ligu, Prigrevčani su u situaciji da za samo godinu 
dana načine i dodatni korak, plasiraju se u Prvu Telekom 
ligu Srbije (drugi rang takmičenja u našoj zemlji) i zauvek 
obezbede svoje mesto u nekim novim knjigama, u sports-
kim almanasima nekih budućih autora. Izabranici trenera 
Slobodana Bačića na sjajan način su završili polusezonu 
i savladali u Subotici jedan od najstarijih klubova naše 
države, kolektiv koji je kroz istoriju dao nekoliko velikih 
fudbalskih imena, ekipu Bačke 1901 rezultatom 1:0 (0:0).

U Subotici se igrao borben meč, na ne baš najboljem 
terenu. Bilo je teško Prigrevčanima u prvom poluvremenu 
i protiv vetra koji je poprilično duvao i usporavao napade, 
ali i pored toga Bratstvo je kontrolisalo posed lopte i igru. 
Na predah se otišlo bez golova.

U nastavku su gosti pojačali pritisak, a domaćin se dobro 
i organizovano branio sve do 73. minuta. A onda – mini-
jatura Makara. Primio je loptu u 16 metara leđima okrenut 
golu, povukao u desnu stranu i poslao neodbranjiv šut – 
gol za 1:0 vredan jesenje titule! 

Ono što raduje jeste i povratak Noskovića posle duže 
pauze, a kako se najavljuje trenutni igrački kadar biće 
dodatno pojačan na proleće, pa se sa sigurnošću može 
reći da su Prigrevčani najveći favorit da srpskoligašku trku 
završe na prvom mestu na tabeli.
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SELO MALO ŠAMPIONA DALO

Prigrevčani na pola puta 
do ispunjenja sna!

01.12.2016.

Autor: Rajko Bošković

U hali osnovne škole Žarko Zrenjanin u Apatinu u ne-
delju 4. decembra sa početkom u 19 sati biće održana 
međunarodna profesionalna bokserska revija pod na-
zivom Todorović Fight Night.

Kako ističu organizatori ove manifestacije, pored domaćih 
takmičara, apatinskoj publici predstaviće se i borci iz Ka-
zahstana, Švedske, Bosne i Hercegovine, a imena Bobana 
Filipovića, Dražana Janjanina, Konstantina Biglera i osta-
lih boraca garantuju opasnu “grmljavinu kraj Dunava”.
Na programu će biti ukupno 8 borbi a centralni događaj 
večeri biće meč Aleksandra Todorovića. Apatin će takođe 
imati svog predstavnika na ovoj prestižnoj bokserskoj re-
viji, a to će biti Andrej Forgač.

Organizatori ništa ne prepuštaju slučaju te su nam 
saopštili da će u apatinskoj hali prirediti do sada neviđen 
spektakl, sa vizuelnim i zvučnim efektima. Takođe, speci-
jalni gosti ove manifestacije biće legendarni bokser Tadija 
Kačar, osvajač srebrne medalje na Olimpijskim igrama u 
Montrealu 1976. godine, i vicešampion sveta na Svetskom 
prvenstvu u Beogradu 1978. godine, potom profi bokseri 
Geard Ajetović, učesnik OI Sidneju 2000. godine, čovek 
koji je u svojoj profi karijeri ostvario 28 pobeda od čega 
je 14 borbi dobio nokautom, Nikola Sjekloća, osvajač 
svetske bronze u olimpijskom boksu, koji je boksovao i za 
titulu WBC prvaka supersrednje kategorije pre tri godine, 
kao i srpski MMA borac Dušan Džakić.

Cena ulaznice za ovu manifestaciju iznosiće 300 di-
nara, a više informacija možete dobiti na broj telefona 
065/3775280.

TODOROvIĆ FIGhT NIGhT 

Apatin domaćin 
bokserskog spektakla
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Autor: Rajko Bošković

U poslednjem 15. kolu jesenjeg dela prvenstva 
Vojvođanske lige - grupa “Sever”, fudbaleri apatinske 
Mladosti ubedljivo su poraženi na gostovanju u Srpskom 
Miletiću od domaćeg Zadrugara razultatom 6:1 (1:0). Pre 
ovog kola Mladost je ušla u seriju dobrih rezultata, pa su 
tako u poslednja četiri meča imali tri pobede. Činilo se 
da bi polusezonu mogli da završe dobrim rezultatom ali 
onda se dogodila katasrofa u Miletiću koja je potvrdila da 
Mladost ove godine ima ogromne probleme.
Jedini strelac za Mladost bio je Saša Jano.

Apatinski “crveni đavoli” se nakon polovine trke na 
vojvođanskom severu nalaze na 14. poziciji na tabeli i na 
proleće ih očekuje teška i grčevita borba za opstanak u 
ligi.

Fudbalski klub Terekveš iz Svilojeva je polusezonu u 
Područnoj fudbalskoj ligi završio remijem u Mladenovu 
protiv domaće Budućnosti odigravši 1:1 (0:0). Pogodak 
za Terekveš delo je iskusnog napadača Bojana Jelisavca. 
Svilojevčani su tek na momente u toku polusezone poka-
zali kvalitet, imali su mnogo kikseva što je rezultitalo time 
da polusezonu završe na 12. mestu na tabeli.

Autor: Rajko Bošković

Prethodnog vikenda u Vrbasu je održan tradicionalni dečiji 
šahovski turnir pod nazivom Dan srpskog i vojvođanskog 
šaha, uz učešće preko 200 učenika osnovnih i srednjih 
škola Vojvodine i Srbije.

Turnir je bio pojedinačan u muškoj i ženskoj konkurenciji 
i razvrstan u šest kategorija, od prvog do četvrtog razre-
da osnovne škole, od petog do osmog razreda osnovne 
škole i od prvog do četvrtog razreda srednje škole.

Školu šaha Apatinskog šah kluba Vulkan Protektor za-
stupali su Marko Kovačević, Alen Horvat, Marko Stiković 
i Luka Pleli u kategoriji dečaka od prvog do četvrtog raz-
reda osnovnih škola, Veljko Čevizović u kategoriji dečaka 
od petog do osmog razreda osnovnih škola i Zvezdana 
Stanković u konkurenciji učenica srednjih škola.

Mladi Apatinci su ostvarili veoma zapažene rezultate, a 
najveći uspeh je postigla osamnaestogodišnja učenica 
četvrtog razreda gimnazije i članica Apatinskog šah klu-
ba, Zvezdana Stanković, koja je izvanrednom 

sJAJ ZvEZDANE sTANKOvIĆ 

na Danima srpskog i 
vojvođanskog šaha u vrbasu

ZAVRŠENA POLuSEZONA 
ZA MlADOsT I TEREKvEŠ, 

mnogo glavobolje pred nastavak 
prvenstva

01.12.2016.



Ribolovci ali i svi ostali koji su učestvovali u organizaciji 
Smuđijade uživali su potom u ambijentu restorana Šaran i 
družili se uz bogatu večeru, muziku i piće do kasno u noć.

Autor: Rajko Bošković

Apatinac Srđan Majstorović pobednik je Pete 
međunarodne Smuđijade koja je održana u Apatinu, u or-
ganizaciji Udruženja sportskih ribolovaca Čikla. 

Sa primerkom od 67 cm i ulovom od dva kilograma i 800 
grama, Srđan je slavio ispred drugoplasiranog Slobodana 
Bajića iz Laktaša sa ulovom od jednog kilograma i 400 
grama, dok je treće mesto pripalo Saši Rodiću iz Bačke 
Palanke sa ulovom koji je bio težak jedan kilogram i 250 
grama.

Na ovogodišnjoj Smuđijadi učestvovao je veliki broj 
takmičara iz Srbije, ali i iz inostranstva (Hrvatska i Bos-
na i Hercegovina). Ispred organizatora USR Čikla na 
svečanosti i dodeli nagrada u restoranu Šaran u Apa-
tinu, učesnicima i svim akterima se zahvalio Dejan Dizija 
i čestitao takmičarima koji su u ne baš najidealnijim us-
lovima uspeli da pokažu zavidno znanje u varaličarenju. 
Sva ulovljena riba je vraćena u Dunav a najuspešnijima 
takmičarimna uručena su priznanja u vidu diploma, pe-
hara i kompleta ribolovačke opreme.
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TRIJUMF sRĐANA MAJsTOROvIĆA 
na 5. smuđijadi u Apatinu

01.12.2016.
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NOVI POLAScI 
na relaciji Apatin-Prigrevica

Somborski autobuski prevoznik Severtrans uveo je od pone-
deljka 28. novembra nove polaske na relaciji Apatin–Prigrevica. 
Prema novom redu vožnje, autobusi ovog preduzeća 
svakoga dana će saobraćati iz Apatina za Prigrevicu u 
6.00h, 9.30h, 12.05h, 14.15h i 20.00h,  radnim danima  u 
6.35h, 13.05h i 15.15h, dok će za vreme škole biti organi-

01.12.2016.

zovani polasci u 11.00h, 18.00h i 19.15h. Autobusi Sever-
transa će iz Prigrevice za Apatin polaziti svakog dana u 
5.00h, 6.15h, 9.45h, 12.40h, 14.40h i 20.30h, radnim dani-
ma u 7.00h, 13.40h i 15.40h, dok će đački autobusi radnim 
danima tokom školske godine iz Prigrevice za Apatin po-
laziti u 11.40h, 18.30h i 19.40h. 
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